 Уважаемые господа, 

 Международная  комиссия  по  шашечной  композиции  Всемирной  федерации

шашек (CPI  FMJD)  составляет  календарь  международных  соревнований  по

шашечной  композиции  (100, 64),  которые  под  эгидой CPI  FMJD  будут

проводиться в 2015 – 2016 годах. 

 В  этот  календарь  международных  соревнований  будут  включены  чемпионаты

мира, которые будет проводить CPI FMJD. Но, кроме этого, в календарный план

будут  включены  и  другие  международные  соревнования  по  шашечной

композиции,  организаторы  которых  желают  проводить  эти  соревнования  под

эгидой CPI  (с  классификацией  итогов  соревнований  и  присвоением
международных  мастерских  очков, IMP).  Согласно  Статусу  СРI  организаторами

таких  соревнований  могут  быть  национальные  шашечные  федерации, 

региональные,  местные  или  другие  шашечные  ассоциации,  или  частные  лица, 

если эти соревнования проводятся по международным правилам. 

CPI  FMJD  обращается  к  шашечным  организациям  и  частным  лицам  с

просьбой  до 01.08.2015  ПРИСЛАТЬ  НА  ЭЛЕКТРОННЫЙ  АДРЕС

ПРЕЗИДЕНТА CPI  FMJD  ВИКТОРА ШУЛЬГИ  shulga.checkers@gmail.com
СЛЕДУЮЩУЮ ИНФОРМАЦИЮ/ЗАЯВКУ: 

1. Какие  международные  соревнования  по  шашечной  композиции

планируете проводить в 2015–2016 годах? 

2. По  каким  шашкам (100, 64)  и  разделам (жанрам)  шашечной  композиции

будут проходить эти соревнования? 

3. Предполагаемая дата объявления этих соревнований (год и месяц). 

4. Контактное лицо, ответственное за эти соревнования, его координаты. 

Кроме  соревнований  по  составлению  шашечных  композиции  принимаются

заявки  и  на  проведение  международных  очных  соревнований  по  решению

шашечных композиций. 

После  получения  всех  заявок,  до  объявления  календаря,  если  будет

необходимость, CPI FMJD  будет  связываться  с  организаторами,  которые  подали

заявки –  для  уточнения/согласования  дат  объявления  соревнований,  разделов

(жанров). 

Если будут пожелания, CPI FMJD  впервые  в Календарь соревнований на 2015–2016 годы под отдельным разделом «Неклассифицируемые соревнования. Национальные чемпионаты и другие соревнования» включит и национальные чемпионаты, а также международные cоревнования, регламенты которых организаторы не желают согласовать с CPI и результаты которых не будут классифицированы. Желающие, чтобы такие чемпионаты и соревнования были включены в Календарь, информацию о них в CPI присылают по вышеуказанным дате и адресу в свободной форме, но обязательно с информацией о контактном лице.

Виктор Шульга – президент CPI
Dear Sirs, 

THE COMMITTEE OF INTERNATIONAL PROBLEMISM (CPI FMJD) makes the Calendar 

of  the  international  competitions  (100,  64)  for  draughts  composition  organizing  under  the 

auspices of the CPI FMJD in 2015–2016. 

The  world  championships  under  the  auspices  of  the  CPI  FMJD  will  be  included in  this  Calendar  of  the international  competitions.  But  also  other  international  competitions  for  draughts  composition will be included in the Calendar plan in the case when theirs organizers want to hold them under 

the  auspices  of  the  CPI  FMJD  (with  classification  of  theirs  results  and  giving  international master  points,  IMP).  According  the  Statutes  of  the  CPI  FMJD  the  organizers  of  such competitions  for  draughts  composition  could  be  the  national  federations,  regional  or  local organizations, and private persons if they correspond to the International Rules. 

The  CPI  FMJD  asks  the  draughts  organizations  and  private  persons  to  send  the  following 

information/application  to  the  email  of  Victor Sulga (the  CPI president) to 01. 08. 2015:
shulga.checkers@gmail.com

1. What international competitions for draughts composition are you going to hold in 2015–2016 

2. At  what  the  board  (100-square  or  64-square  board)  and  the  section  (genre)  of  the 

draughts composition are you going to hold the competitions? 

3. What is the prospective date of the competition announcement (Year, month)? 

4. The contact person for the competition, contact details. 

Also  we  are  waiting  the  applications  for  the  international  competitions  for  decision  of  the draughts composition in internal form of carrying out. 

After receiving all applications till the announcement of the Calendar if it is necessary the CPI 

FMJD will contact with organizers which makes the applications for specification/coordination 

of dates or sections (genre). 
If there are any wishes, for the first time CPI FMJD will include "Unclassified competitions. National championships and other competitions" in the competition calendar for the years 2015-2016 under a separate section and also national championships and international contests, regulations that the organizers do not wish to agree with the CPI and the results of which will not be classified. If you are interested in these championships and competitions to be included in the calendar, the information about it in the CPI is sent by the above mentioned date and address in a free form, but always with the information about the contact person.

Victor Sulga - a CPI president.

